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Zápisnica z online zasadnutia Komisie sociálnej a bytovej 

konaného dňa 27.04.2021 

 

 

 

Prítomní/é:  Daniela Palúchová 

Jana Hrehorová 

Iveta Jančoková 

Miloslav Šmíd 

Matúš Repka 

Konrád Balla 

   Ildikó Zórádová 

 

 

 

Program: 

1. Zhodnotenie poskytovaných služieb v sociálnej oblasti počas pandémie. 

2. Riešenie „bezdomovectva“ v Petržalke (spolupráca MČ a magistrátu, riešenie podnetov od 

obyvateľov Petržalky, zabezpečenie nájomného bývania, poskytovanie sociálneho 

poradenstva a sociálnej pomoci a pod.). 

3. Informácia o riešení bytovej situácie žiadateľov odsúhlasených na zasadnutí KSaB dňa 

16.03.2021. 

4. Objekt na Osuského č. 6 – 8. Bratislava; uvoľnenie obecného bytu v objekte. 
5. Informácia o žiadateľoch, ktorí požiadali o prerokovanie svojej žiadosti na zasadnutí KSaB. 
6. Návrh na úpravu rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky. 
7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

 

 

Online zasadnutie Komisie sociálnej a bytovej (ďalej aj ako „Komisia“) otvorila predsedníčka 

Komisie pani Daniela Palúchová, ktorá privítala členov Komisie a hostí. Na úvod zasadnutia 

predsedníčka Komisie navrhla zaradiť ako bod č. 6 návrh na úpravu rozpočtu 2021 pre KZP 

v položke kapitálové výdavky a dala o programe hlasovať. Zasadnutie Komisie sa konalo na 

základe zmeneného programu jednohlasne schváleného členmi Komisie. 
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K bodu 1./Zhodnotenie poskytovaných služieb v sociálnej oblasti počas pandémie. 

 

Materiál uviedli: Soňa Chanečková, riaditeľka SSS P, Eva Pavlaninová, poverená vedením 

OSV 

Diskusia: Pani Chanečková zhodnotila poskytovanie sociálnych služieb v ZOS a v domove pre 

rodičov a deti za pandemický rok. Informovala, že služby boli poskytované v súlade s platnými 

opatreniami, na základe ktorých malo SSS P vypracovaný vlastný pandemický plán, aby sa 

eliminovali možnosti nákazy medzi klientmi a zamestnancami. Uviedla tiež, že prepravná služba, 

ktorú má mestská časť zriadenú pre obyvateľov Petržalky bola pozastavená, ale bola využívaná 

pre klientov zariadenia a prepravu opatrovateliek za žiadateľmi o sociálnu službu, čo riaditeľka 

SSS P ohodnotila ako veľmi prínosné a plnohodnotné využitie prepravnej služby. Pani 

Palúchová sa informovala, či sa prepravná služba ešte obnoví. Pani riaditeľka na položenú 

otázku reagovala kladne s tým, že to závisí od aktuálne platných opatrení. 

Pani Pavlaninová prezentovala činnosť oddelenia sociálnych vecí. 

V období, keď bol úrad otvorený verejnosti, činnosť OSV prebiehala ako za bežnej prevádzky. 

Ak to povaha problému dovoľovala, zamestnanci boli v kontakte s ľuďmi iba elektronicky alebo 

telefonicky z dôvodu, aby sa eliminoval pohyb a zhromažďovanie ľudí na úrade, zároveň chodili 

do terénu (monitoring ľudí bez domova, návšteva domácností, školy, súdu apod.), samozrejme 

s prihliadnutím na preventívne opatrenia. V období, keď bol úrad pre verejnosť zatvorený, OSV 

postupovala podľa vypracovaného postupu v súlade s aktuálnymi preventívnymi opatreniami 

tak, aby boli žiadosti ľudí vybavované priebežne. 

V jarnom období minulého roka, na začiatku pandémie sa roznášali rúška seniorom nad 80 

rokov a rozvážali sa obedy cca 80 seniorom. 

Výdajne obedov boli minulý rok otvorené, obedy sa vydávali v jednorazových obaloch cez 

okienko. V prvom kvartáli tohto roka boli výdajne obedov zatvorené a obedy sa seniorom 

rozvážali (rozviezlo sa cez 10 000 obedov). Po Veľkej noci sa výdajne obedov otvorili a prebieha 

v nich výdaj obedov cez okienko v jednorazových obaloch. 

Keď MČ nakúpila respirátory FFP2, OSV zabezpečilo distribúciu 2ks respirátorov cez denné 

centrá a dobrovoľníkov seniorom nad 65 rokov (respirátory sa poskytli približne 2 600 seniorom). 

V súčasnosti prebieha roznos respirátorov do schránok prostredníctvom dobrovoľníkov. 

Seniorom sa zároveň poskytla a stále je poskytovaná asistencia pri registrácii na očkovanie. 

Túto službu seniori využívajú. Obyvatelia sa na MČ môžu obrátiť aj v tom prípade, ak pre 

karanténu potrebujú dovoz nevyhnutých potrieb. Zatiaľ v tejto veci nik OSV nekontaktoval, 

zrejme majú obyvatelia MČ funkčné vzťahy (rodinné, susedské a priateľské), prostredníctvom 

ktorých majú potreby zabezpečené. 

Denné centrá sú v zmysle opatrení od marca 2020 zatvorené, pracovníčky DC sú so seniormi 

v kontakte najmä telefonicky, cez leto spravili pár aktivít v exteriéri (prechádzky, čistenie 

verejného priestranstva apod.). Otvorenie DC sa predpokladá koncom mája/začiatkom júna 

2021. 

Sociálna výdajňa fungovala systémom výdaja nabalíčkovaného tovaru v taške cez okienko. Od 

konca februára 2021 bola výdajňa z dôvodu karantény zamestnancov a neskôr z dôvodu úmrtia 

zamestnankyne a PN zamestnanca zatvorené. Sociálna výdajňa bude otvorená v prvý májový 

týždeň a na voľné miesto bude vyhlásené výberové konanie. 
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MČ tiež vyhovela žiadosti SSS P a v zimnom období bola administratíva Strediska, ktorej 

prítomnosť v Stredisku nebola nevyhnutná, presunutá do denného centra na M. Medveďovej, 

aby sa eliminovali možnosti nákazy medzi zamestnancami a klientmi Strediska. 

Pani Pavlaninová tiež odpovedala na otázku p. Palúchovej, že v súčasnosti, po čiastočnom 

uvoľnení opatrení, OSV zaznamenáva zvyšovanie počtu žiadostí (posúdenie odkázanosti na 

SS, sociálna pomoc, príspevok na stravovanie). 

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová berie na vedomie 

 

prezentované zhodnotenie služieb v sociálnej oblasti poskytovaných OSV a SSS P 

počas pandemického roka (marec 2020 – marec 2021) 

a ďakuje zamestnancom OSV a SSS P za odvodenú prácu a nasadenie. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 7 

za: 7 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2./Riešenie „bezdomovectva“ v Petržalke (spolupráca MČ a magistrátu, riešenie 

podnetov od obyvateľov Petržalky, zabezpečenie nájomného bývania, poskytovanie sociálneho 

poradenstva a sociálnej pomoci a pod.). 

 

Materiál uviedla: Daniela Palúchová, predsedníčka Komisie 

Diskusia: Pani Palúchová navrhla zaradiť tento bod, na základe rozhodnutia členov Komisie 

z minulého zasadnutia, aby sa začalo o tejto téme diskutovať a nachádzali sa aj v spolupráci 

s Magistrátom a ostatnými MČ systémové možnosti riešenia „bezdomovectva“ v Bratislave. 

K nájomnému bývaniu sa vyjadrila p. Nemcová, vedúca bytového oddelenia, ktorá uviedla, že 

pri prideľovaní bytov sa skúma príjem žiadateľa a p. Pavlaninová na to reagovala návrhom, že 

v prípade ľudí bez domova by mohli byť stanovené iné podmienky. 

K spolupráci s Magistrátom sa vyjadrila p.Zacharová, zástupkyňa prednostky a informovala 

členov Komisie, že táto téma/agenda je aj v zmysle Štatútu hlavného mesta v kompetencii 

Magistrátu. Tiež informovala členov Komisie o spolupráci s MVO, najmä s OZ Vagus, ktorého 

pracovníci vykonávajú na území MČ terénnu sociálnu prácu a podporila spoluprácu 

s organizáciami s väčším odborným potenciálom v tejto oblasti a načrtla možnosti tejto 

spolupráce. Za oddelenie sociálnych vecí p. Koller popísal spoluprácu s Magistrátom, MVO 

(najmä Vagus, Depaul, Stopa), MsP, Misionárkami lásky Betlehem a pravidelný monitoring ľudí 

bez domova aj v období pandémie v lokalitách ich obvyklého pobytu. Uviedol, že mnohí ľudia 

bez domova nechcú ísť do nocľahárne, ktorú prevádzku Depaul, lebo sa tam kradne, čo je 

pochopiteľné, keďže ide o nízkoprahové zariadenie a prespávajú tam aj ľudia, pre ktorých je 

krádež jedným z nástrojov ako prežiť, ako doplnila p. Zacharová. 
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Komisia sa v diskusii dotkla aj témy – podnety od obyvateľov, ktoré sa týkali neporiadku 

v blízkosti bytového komplexu Slnečnice, správania ľudí bez domova, ktorí čakajú na stravu od 

rehoľných sestier na Rovniankovej ulici a mladého človeka, ktorý sa dlhodobo zdržiava na 

lavičke pri nemocnici na Antolskej. Na neporiadok pri bytovom komplexe Slnečnice reagovala 

p. Zacharová, že sa to už MČ snažila riešiť, no OLO tam kontajner na odpad nepristaví 

a zároveň uviedla, že pristavenie kontajnera by síce vyriešilo neporiadok, no nebolo by to 

systémové riešenie z dlhodobého hľadiska. K mladému človeku pri nemocnici na Antolskej sa 

vyjadril p. Koller s tým, že ho pozná, je s ním v kontakte a pravidelne monitoruje jeho situáciu 

a zmeny v jeho živote. Uviedol, že je poberateľom ID, že ho v máji čaká operácia rúk a že sa mu 

črtá možnosť prenájmu nejakého priestoru (garáže), kde by si uložil svoje veci. Zároveň sa 

vyjadril, že si sám chce vyriešiť situáciu, v ktorej sa ocitol. Aktuálne sa aj s Magistrátom rieši 

situácia na Rovniankovej ulici. Plánuje sa stretnutie s matkou predstavenou, na ktorom by sa 

prerokovali možnosti výdaja stravy pre ľudí bez domova takým spôsobom, aby ľudia bez 

domova svojím správaním pri čakaní na stravu nezhoršovali kvalitu života ľudí bývajúcich 

v bezprostrednej blízkosti objektu Misionárok lásky Betlehem. Pán Koller uviedol, že by bol tiež 

vhodný aktívnejší dohľad MsP pri výdaji stravy. Na záver p. Pavlaninová uviedla, že Magistrát 

v súčasnosti rozbieha sériu odborných stretnutí s mestskými časťami na rôzne témy a že jednou 

z tém by mohla byť aj práca s ľuďmi bez domova. 

Na zasadnutie Komisie boli pozvaní aj zástupcovia Magistrátu, ale rokovania komisie sa 
nezúčastnili. 
 
Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová navrhuje: 

 

Magistrátu hlavného mesta Bratislava 

h ľ a d a ť spoločné riešenia pre celú Bratislavu v oblasti „bezdomovectva“. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 7 

za: 7 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 3./Informácia o riešení bytovej situácie žiadateľov odsúhlasených na zasadnutí KSaB 

dňa 16.03.2021. 

 

Materiál uviedla: Daniela Nemcová, vedúca bytového oddelenia  

Diskusia: 

a) Komisia na zasadnutí dňa 16.03.2021 odsúhlasila pridelenie 6 bytových jednotiek na 

ul. Medveďovej č. 21, a to garsónky č. 248, 161, 239, 208, 110 a 30 pre žiadateľov 

vykonávajúcich povolanie uvedené v § 4, ods. 1, písm. h) Zásad hospodárenia s bytmi 

v mestskej časti Bratislava-Petržalka zo zoznamu podľa poradia. 

Uvedené garsónky sa pripravujú aby boli užívania schopné a ponúknuté žiadateľom. 
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b) Komisia na zasadnutí dňa 16.03.2021 odsúhlasila z poradovníka zostaveného z miestneho 

zoznamu žiadateľov o nájom bytu, ktorý zostáva nezmenený oproti poslednej aktualizácii 

uvedenej na webovej stránke, poskytnutie voľného nájomného bytu (2-garsónka) na 

Mánesovom nám. č. 1, byt č. 38 v pôvodnom stave žiadateľom podľa poradia z poradovníka, 

t.j. na prvom mieste p. Tomášovi Varjuovi a Ľudmile Varjuovej (žiadosť je z roku 2007, 

pravidelne aktualizovaná. Žiadatelia sú zároveň od roku 1991 žiadateľmi o náhradný byt, 

nakoľko v súčasnosti bývajú v služobnom byte v ZŠ na Gessayovej ul č. 2 ako rodina 

bývalého školníka. Byt vyžaduje investíciu.). Pokiaľ nájomná zmluva nebude uzavretá, 

poskytnutie bytu náhradníkom podľa poradia z poradovníka po tretie miesto. 

Žiadatelia (2-členná domácnosť) sa po obhliadke bytu vyjadrili, že prijatie si musia premyslieť do 

30.04.2021, na základe ďalšej obhliadky bytu, nakoľko byt vyžaduje rekonštrukciu. Žiadatelia 

boli oboznámení, že po písomnom vyjadrení žiadateľov o neprijatí bytu (do 30.04.2021), budú 

s možnosťou poskytnutia bytu oslovení ďalší žiadatelia podľa poradia z poradovníka. 

c) Komisia na zasadnutí dňa 16.03.2021 odsúhlasila z poradovníka zostaveného z miestneho 

zoznamu žiadateľov o náhradný byt podľa naliehavosti situácie školského zariadenia 

poskytnutie bytu p. Ingrid Hurákovej, trvale bytom Dudova č. 2 (služobný byt na ZŠ, ktorá od 

roku 2017 komunikuje s mestskou časťou Bratislava-Petržalka o uvoľnení služobného bytu, 

v ktorom býva p. Huráková, nakoľko služobný byt urgentne potrebuje pre zamestnanca 

vykonávajúceho školníka). Náhradný 1-izbový byt sa nachádza na Beňadickej č. 13, 

byt č. 31. 

Obhliadkou bytu bolo zistené, že žiadateľka má zdravotné problémy, ktoré jej sťažujú prechod 

po schodoch cez terasu do bytu, čo doloží písomne do žiadosti, ako aj zdravotnú vadu bytu 

(plesne). Byt nebude poskytovaný ďalším záujemcom, pokiaľ nebude užívania schopný. 

 

Z dôvodu naliehavosti riešenia bytovej situácie v byte na ZŠ Dudova 2, Bratislava ako aj 

písomnej interpelácie poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorou poslanec mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, Doc. Ľuboš Kačírek, PhD. zdôrazňuje naliehavosť riešenia situácie, bola 

so žiadateľkou vykonaná obhliadka 1-izb. bytu č. 5 na ul. Medveďovej č. 34, 1. poschodie, 

Bratislava. Žiadateľka písomne potvrdila prijatie uvedeného bytu. 

 

Z uvedeného dôvodu navrhujeme poskytnutie bytu č. 5 na ul. Medveďovej č. 34, 1.  poschodie, 

Bratislava p. Ingrid Hurákovej, trvale bytom Dudova č. 2, Bratislava. 

 

d) KSaB na zasadnutí dňa 16.03.2021 odsúhlasila pridelenie 2 bytových jednotiek na 

ul. Ondreja Štefanka č. 3, Bratislava vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka, a to 

jednoizbové byty č. 205 a č. 207 pre žiadateľov z 1. a 4. miesta, nakoľko riešenie bytovej 

situácie žiadateľov z 2. a 3. miesta bolo v čase zasadnutia komisie neaktuálne.  

Žiadateľka z 1. miesta p. Mordelová Žaneta (4 osoby) neprijala v danom objekte podľa zápisu 

komisie zo dňa 02.06.2020 v danom objekte dvojizbový byt z dôvodu, že je pre 4-člennú rodinu 

malý. 

 

Žiadateľ zo 4. miesta p. Mgr. Daniel Vanta (1 osoba) oznámil, že o byt nemá záujem, nakoľko už 

nie je pedagóg a ani sa nezdržuje v Bratislave. Z toho dôvodu mu bolo zaslané oznámenie 

o vyradení jeho žiadosti. 
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Ďalej bola oslovená žiadateľka z 3. miesta. p. Keselicová Soňa (1 osoba), avšak po niekoľkých 

urgenciách sa k aktuálnosti žiadosti nevyjadrila. 

 

Žiadateľka z 5. miesta p. Katarína Hlocká Uličná je 3 členná domácnosť, preto jej 1-izb. byt 

nebol ponúknutý, nakoľko neprijala v danom objekte podľa zápisu komisie zo dňa 02.06.2020 

dvojizbový byt z dôvodu, že byt dispozične nevyhovuje. 

 

Následne budú vyzvané žiadateľky zo 6. a 7. miesta miestneho zoznamu žiadateľov o nájom 

bytu vo vlastníctve mestskej časti p. Balagová Kristína, trvale bytom Doľany č. 310, pracovníčka 

ZŠ Lachova č. 31 a Komacsová Ľubica, bytom Nejedlého č. 33, Bratislava (odchovanec DD) 

pracovníčka na MŠ Röntgenová č. 16, ako jedno osobové domácnosti, pokiaľ v čase výzvy 

o možnosti poskytnutia bytu budú spĺňať podmienky, t. j. vykonávať pedagogické zamestnanie 

alebo zamestnanie v rozpočtových alebo príspevkových organizáciách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti.  

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová 

 

a) berie na vedomie predloženú informáciu o riešení bytovej situácie žiadateľov 

odsúhlasených na zasadnutí KSaB dňa 16.03.2021, 

b) odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Petržalka 

s ch v á l i ť poskytnutie bytu č. 5 na ul. Medveďovej č. 34, 1.  poschodie, Bratislava 

p. Ingrid Hurákovej, trvale bytom Dudova č. 2, Bratislava 

a poskytnutie 2 bytových jednotiek na ul. Ondreja Štefanka č. 3, Bratislava vo vlastníctve 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, a to jednoizbové byty č. 205 a č. 207 

žiadateľom zo 6. a 7. miesta. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 6/Daniela Palúchová, Jana Hrehorová, Iveta Jančoková, Miloslav Šmíd, Konrád 

Balla, Ildikó Zórádová 

za: 6 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4./Objekt na Osuského č. 6 – 8. Bratislava; uvoľnenie obecného bytu v objekte. 

 

Materiál uviedla: Daniela Nemcová, vedúca bytového oddelenia 

Diskusia: Cieľom mestskej časti Bratislava-Petržalka je vybudovanie zariadenia sociálnych 

služieb v objekte na Osuského č. 6 – č. 8, Bratislava. V objekte sa nachádza obecný nájomný 

byt, ktorého nájomcom je 3-členná domácnosť s dospelými osobami. Nájomcami sú p. Iveta 

Sopková, Michal Sopko (syn) a Iveta Sopková (dcéra). V byte na Osuského č. 8, Bratislava 

o výmere 76,90 m2 bolo vykonané šetrenie bytovej situácie, pričom bolo zistené, že byt je 
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rekonštruovaný, nájomca hradí nájomné pravidelne mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Nájomcovi bol ozrejmený zámer mestskej časti - prestavba objektu Osuského č. 6 – č. 8, 

Bratislava. Nájomca súhlasí s poskytnutím náhradného bytu v zmysle Zásad hospodárenia 

s bytmi v mestskej časti Bratislava-Petržalka. Žiadosť o poskytnutie náhradného bytu bola 

doručená a zaradená do miestneho zoznamu žiadateľov o náhradný byt. S nájomcom bola 

vykonaná obhliadka 3-izb. bytu č. 3, 2. poschodie, na Kapicovej ul. č. 11, Bratislava. 

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová odporúča 

 

starostovi mestskej časti Bratislava-Petržalka 

s ch v á l i ť, z dôvodu naliehavosti poskytnutia náhradného bytu a uvoľnenia bytu v objekte na 

Osuského č. 6 – č. 8, Bratislava, určeného na prestavbu, poskytnutie 3-izb. bytu č. 3, 

2. poschodie, na Kapicovej ul. č. 11, Bratislava, o výmere 68,31 m2 3 člennej domácnosti 

p. Ivety Sopkovej a poradovník žiadateľov o nájom obecného náhradného bytu: 

1. Huráková Ingrid 

2. Sopková Iveta 

3. Janečka Jaroslav (býva v byte na ZŠ Holíčska č. 20) 

4. Babic Ján (býva v byte na ZŠ Turnianska č. 10) 

5. Riedelmayerová Emília (býva v byte na ZŠ Černyševského) 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 6/Daniela Palúchová, Jana Hrehorová, Iveta Jančoková, Miloslav Šmíd, Konrád 

Balla, Ildikó Zórádová 

za: 6 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 5./Informácia o žiadateľoch, ktorí požiadali o prerokovanie svojej žiadosti na zasadnutí 

KSaB. 

 

Materiál uviedla: Daniela Nemcová, vedúca bytového oddelenia 

Diskusia: Pani Nemcová informovala členov Komisie, že na bytové oddelenie boli doručené 

žiadosti, v ktorých žiadatelia požiadali o prerokovanie svojej žiadosti na zasadnutí Komisie. 

V prvom prípade išlo o 5-člennú rodinu (1 dospelý + 4 deti) žijúcu v ubytovni na Kopčianskej ul., 

v druhom o 3-člennú rodinu (2 ZP dospelí + 1 dieťa so ZP) toho času žijúcu v „garáži“ v Nových 

Zámkoch a o 4-člennú rodinu (2 dospelí + 2 deti) tiež žijúcu v ubytovni na Kopčianskej ul. Pani 

Nemcová uviedla, že pre týchto žiadateľov nemá k dispozícii dostatočne veľké byty, iba 

garsónky na Medveďovej ulici č. 21. Pani Jančoková navrhla, aby sa garsónky týmto žiadateľom 

ponúkli hoci nie sú dostatočne veľké, lebo aj napriek tomu by to mohol byť pre nich posun v 

bývaní. Pán Balla navrhol, že ak by boli garsónky vedľa seba, mohli by sa stavebne spojiť do 1 
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bytu. Pani Nemcová odpovedala, že sa voľné garsónky vedľa seba nenachádzajú a vzhľadom 

na havarijný stav bytového domu treba urgentne riešiť rozvody, padajúce balkóny a podobne. 

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová berie na vedomie 

 

predloženú informáciu o o žiadateľoch, ktorí požiadali o prerokovanie svojej žiadosti 

na zasadnutí Komisie sociálnej a bytovej. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 6/Daniela Palúchová, Jana Hrehorová, Iveta Jančoková, Miloslav Šmíd, Konrád 

Balla, Ildikó Zórádová 

za: 6 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 6./Návrh na úpravu rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky. 

 

Materiál uviedla: Iveta Jančoková, členka Komisie sociálnej a bytovej a Komisie kultúry 

a mládeže 

Diskusia: Pani Jančoková uviedla, že KZP má záujem o kúpu nákladného multifunkčného auta 

na prepravu materiálno-technického zabezpečenia a personálu s nosnosťou do 3,5t, ktoré KZP 

dlhodobo chýba a mobilného javiska na podujatia v exteriéri, ktoré je z časového/technického 

hľadiska ľahko rozložiteľné/zložiteľné. Po dlhej diskusii o potrebe takého pódia/javiska, jeho 

využiteľnosti a návratnosti investície by členovia Komisie privítali na budúce zasadnutie Komisie 

predloženie pôvodného návrhu, ktorý by bol doplnený o počet podujatí organizovaných KZP 

v priebehu jedného roka na tomto javisku a o presnejšie informácie týkajúce sa návratnosti 

investície, teda jej výpočet. Zároveň žiadajú aj o predloženie návrhu s lacnejšou alternatívou 

(auto, javisko). 

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová 

a) berie na vedomie predložený návrh KZP, 

b) žiada KZP o predloženie doplneného návrhu na budúce zasadnutie Komisie o počet podujatí 

organizovaných KZP v priebehu jedného roka na tomto javisku, o presnejšie informácie týkajúce 

sa návratnosti investície a o predloženie návrhu s lacnejšou alternatívou (auto, javisko). 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 7 

za: 7 

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 7./Rôzne 

 

V bode „Rôzne“ sa nerokovalo. 

 

 

Členovia Komisie sa dohodli na predbežnom termíne ďalšieho zasadnutia Komisie na 

01.06.2021 o 15:00 h.. Vzhľadom na preventívne opatrenia súvisiace s pandémiou spôsobenou 

novým koronavírusom (covid-19) budú informovaní, či bude prezenčné alebo online. 

 

 

Predsedníčka Komisie sociálnej a bytovej poďakovala členom za účasť na online zasadnutí 

Komisie. 

 

Začiatok rokovania Komisie: 15:00 h. 

Ukončenie rokovania Komisie: 17:00 h. 

 

 

zapísala: Eva Pavlaninová 

 

 

Bratislava 27.04.2021      Daniela Palúchová 

predsedníčka Komisie sociálnej a bytovej 


